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Protokół nr XI/2019 

XI sesji Rady Gminy Wąwolnica 

Z dnia 29 października 2019r. 

XI Sesja w dniu 29 października 2019 odbyła się w Gminnym Domu Kultury w Wąwolnicy, 

Rynek 32.  

Obrady rozpoczęto 29 października 2019 o godz. 12:05, a zakooczono o godz. 14:22 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Adam Bieniek 

2. Aleksandra Bukała 

3. Maciej Grusiewicz 

4. Dariusz Guzek 

5. Dorota Kolibska 

6. Jadwiga Kołodyoska 

7. Paulina Marczak 

8. Bartłomiej Rukasz 

9. Katarzyna Skoczek 

10. Tadeusz Szyszka 

11. Elżbieta Tomaszewska 

12. Marcin Turek 

13. Ewa Wierzbicka 

14. Rafał Woś 

15. Ewa Żybura 

 

1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodnicząca powitała zebranych, następnie poinformowała, że sesja jest nagrywana. 

Nagranie zostanie udostępnione w BIP  na stronie Gminy Wąwolnica. 

W oparciu o listę obecności Przewodnicząca stwierdziła, że na sali obecnych jest 13 z 15  

radnych, co stanowi wymagane kworum do podejmowania uchwał. Radni potwierdzili 

kworum  za pomocą tabletów.  

Przewodnicząca stwierdziła, że sesja została zwołana prawidłowo. Uwag nie zgłoszono. 

 

W sesji ponadto udział wzięli: Wójt, Sekretarz, Skarbnik, Radca Prawny, Insp. d.s obsługi 

Biura Rady Gminy, Informatyk.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad X sesji Rady Gminy Wąwolnica. 

Przewodnicząca przypomniała, że radni otrzymali  proponowany porządek obrad XI sesji, 

następnie zapytała o propozycje zmian do programu. 
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Głos zabrał Wójt, który złożył wniosek o wycofanie punktu 14 z programu obrad – tj. 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/140/09 Rady Gminy Wąwolnica z dnia 

27 marca 2009 r. 

Innych wniosków nie złożono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek Wójta o wycofanie punktu nr 14 z programu obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyoska, Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Paulina Marczak, Rafał Woś 

 Wniosek Wójta został przyjęty. 

Przewodnicząca odczytała proponowany porządek obrad XI sesji Rady Gminy Wąwolnica 

z zaproponowaną zmianą i przeprowadziła głosowanie. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad  XI  sesji  Rady Gminy Wąwolnica. 

3. Przyjęcie protokołu z X  sesji  Rady Gminy Wąwolnica. 

4. Sprawozdanie z prac wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na terenie gminy Wąwolnica na rok 2020. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej  

do obliczenia podatku rolnego na 2020 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjmowanej 

do obliczenia podatku leśnego na 2020 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku  

od środków transportowych obowiązujących na terenie Gminy Wąwolnica na rok 

2020. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2019 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu przeprowadzenia wyborów 

ławników do Sądu Rejonowego w Puławach na kadencję 2020-2023. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Puławach  

na kadencję 2020 – 2023. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Wąwolnica 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Wąwolnica. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/140/09 Rady Gminy 

Wąwolnica z dnia 27 marca 2009 r. punkt zdjęty z porządku obrad. 

15. Interpelacje i zapytania radnych składane na piśmie. 

16. Wolne wnioski, pytania i informacje . 

17. Zamknięcie sesji. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad XI sesji Rady Gminy Wąwolnica.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyoska, Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Paulina Marczak, Rafał Woś 

Porządek obrad XI sesji został przyjęty. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Wąwolnica. 

 

Protokół radni otrzymali w materiałach. Przewodnicząca poinformowała, że uwagi nie 

wpłynęły, wobec powyższego przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Wąwolnica. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyoska, Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 
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Paulina Marczak, Rafał Woś 

 

Protokół z  X sesji został przyjęty. 

 

Ad 4. Sprawozdanie z prac wójta w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca oddała głos Wójtowi Gminy, który przedstawił Radzie sprawozdanie z prac  

w okresie międzysesyjnym.  

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na terenie gminy Wąwolnica na rok 2020. 

Przewodnicząca przypomniała, że stawki zostały szczegółowo omówione podczas wspólnego 

posiedzenia Komisji Budżetu, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej oraz Komisji Spraw 

Społecznych i wprowadzone do projektu uchwały następnie  poprosiła Przewodniczącą 

obrad wspólnego posiedzenia o przedstawienie opinii. 

Dorota Kolibska – Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia komisji przekazała,  

że stawki zostały wypracowane na komisji. Pozytywnie zaopiniowane stawki  komisji zostały 

wprowadzone do projektu uchwały, radni mają je na tabletach. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję.  

Radni nie zabrali głosu.  

Przewodnicząca zamknęła dyskusję,  odczytała projekt uchwały wraz ze stawkami 

wypracowanymi na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetu /…/ i Komisji Spraw 

Społecznych/…/, następnie przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na terenie gminy Wąwolnica na rok 2020. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyoska, Katarzyna Skoczek, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin 

Turek, Ewa Wierzbicka, Ewa Żybura 

PRZECIW (1) 

Bartłomiej Rukasz 

NIEOBECNI (2) 

Paulina Marczak, Rafał Woś 
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Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XI/63/19 w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie gminy Wąwolnica na rok 2020  została 

podjęta. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej  

do obliczenia podatku rolnego na 2020 r. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że wysokośd stawki proponowanego obniżenia podatku była 

przedmiotem analizy podczas wspólnego posiedzenia Komisji. Padły wówczas 3 propozycje, 

z których radni w wyniku głosowania  przyjęli propozycję obniżenia  stawki podatku do kwoty  

54 zł za dt. i ta stawka została wpisana do uchwały. 

Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia przekazała, że obie komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję.  

Radni nie zabrali głosu.  

Przewodnicząca zamknęła dyskusję,  odczytała projekt uchwały wraz ze stawką 

wypracowaną na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetu /…/ i Komisji Spraw 

Społecznych/…/, następnie przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia 

podatku rolnego na 2020 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Bartłomiej Rukasz, 

Katarzyna Skoczek, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, 

Ewa Żybura 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyoska 

NIEOBECNI (2) 

Paulina Marczak, Rafał Woś 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XI/64/19 w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2020 r. została podjęta. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna 

przyjmowanej do obliczenia podatku leśnego na 2020 r. 
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Projekt uchwały radni otrzymali, na temat stawki dyskutowano na posiedzeniu wspólnym 

komisji. Przewodnicząca zwróciła się o przedstawienie opinii komisji. 

Dorota Kolibska – Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia poinformowała, że stawka 

została wypracowana i projekt uchwały ze stawką został pozytywnie zaopiniowany.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję.  

Radni nie zabrali głosu.  

Przewodnicząca zamknęła dyskusję,  odczytała projekt uchwały wraz ze stawką 

wypracowaną na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetu /…/ i Komisji Spraw 

Społecznych/…/, następnie przeprowadziła głosowanie. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjmowanej do 

obliczenia podatku leśnego na 2020 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyoska, Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Paulina Marczak, Rafał Woś 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XI/65/19 w sprawie obniżenia średniej ceny 

sprzedaży drewna przyjmowanej do obliczenia podatku leśnego na 2020 r.  została podjęta. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku  

od środków transportowych obowiązujących na terenie Gminy Wąwolnica na rok 2020. 

 

Projekt uchwały radni otrzymali, został on szczegółowo przeanalizowany podczas wspólnego 

posiedzenia obu Komisji Rady Gminy , stawki, które zostały wpisane do projektu uchwały 

zostały wypracowane podczas obrad, następnie projekt został poddany zaopiniowaniu. 

Przewodnicząca obrad  wspólnego posiedzenia komisji poinformowała, ze obie komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję.  

Radni nie zabrali głosu.  

Przewodnicząca zamknęła dyskusję 
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Przewodnicząca oddała głos zastępcy Marcinowi Turkowi, który odczytał projekt uchwały 

wraz ze stawkami wypracowanymi na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetu /…/ i Komisji 

Spraw Społecznych/…/. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 

transportowych obowiązujących na terenie Gminy Wąwolnica na rok 2020..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyoska, Katarzyna Skoczek, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin 

Turek, Ewa Wierzbicka, Ewa Żybura 

PRZECIW (1) 

Bartłomiej Rukasz 

NIEOBECNI (2) 

Paulina Marczak, Rafał Woś 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XI/66/19 w sprawie określenia wysokości 

rocznych stawek podatku od środków transportowych obowiązujących na terenie Gminy 

Wąwolnica na rok 2020 została podjęta. 

 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2019 r. 

 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji Rady Gminy. 

Przewodnicząca  poprosiła o opinię komisji. 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że projekt uchwały przez obie komisje został 

zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję, następnie wobec braku chętnych do zabrania  głosu 

zamknęła dyskusję, odczytała treśd uchwały i przeprowadziła głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2019 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyoska, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin 

Turek, Ewa Wierzbicka, Ewa Żybura 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Skoczek 

NIEOBECNI (2) 

Paulina Marczak, Rafał Woś 

 

Przewodnicząca stwierdziła, ze uchwała Nr XI/67/19 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 

2019 r. została podjęta. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu przeprowadzenia wyborów 

ławników do Sądu Rejonowego w Puławach na kadencję 2020-2023. 

 

Projekt uchwały wraz z regulaminem  radni otrzymali.  

Przewodnicząca przypomniała, że w tym roku kooczy się kadencja ławników. 

Prezes Sądu Okręgowego Lublinie zwrócił się do Rady Gminy Wąwolnica o dokonanie 

wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Puławach do orzekania w sprawach z zakresu Prawa 

Pracy.  Zgodnie z obowiązującymi przepisami wybór ławnika następuje w głosowaniu tajnym, 

dlatego został przygotowany projekt uchwały, w którym zostały w formie regulaminu  

zawarte reguły przeprowadzenia takich wyborów. 

Projekt był  opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji. Przewodnicząca zwróciła się  

o przedstawienie opinii. 

Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia przekazała, że projekt uchwały został przez 

obie komisje zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Głosów w dyskusji brak. Przewodnicząca zamknęła 

dyskusję, odczytała projekt uchwały wraz z regulaminem przeprowadzenia wyborów na 

ławnika, następnie przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu przeprowadzenia wyborów ławników 

do Sądu Rejonowego w Puławach na kadencję 2020-2023..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 
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Jadwiga Kołodyoska, Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Paulina Marczak, Rafał Woś 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XI/68/19 w sprawie ustalenia Regulaminu 

przeprowadzenia wyborów ławników do Sądu Rejonowego w Puławach na kadencję 

2020-2023 została podjęta. 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Puławach 

na kadencję 2020 – 2023. 

 

Kandydatkę na ławnika Radni poznali, była obecna na wspólnym posiedzeniu Komisji, 

zapoznali się również  z opinią wystawioną, przez powołany przez Radę Gminy 

Wąwolnica  Zespół d.s. zaopiniowania kandydatów na ławników.  

Przewodnicząca zapytała, czy ponownie odczytad opinię uzyskała odpowiedź, że nie - 

radni znają treśd opinii.   

 

Przewodnicząca zgodnie z przyjętym regulaminem przystąpiła do wyboru 3 osobowej 

Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia tajnych wyborów ławnika do Sądu Rejonowego 

w Puławach do orzekania w zakresie Prawa Pracy na kadencję 2020 -2023. Poprosiła   

o zgłaszanie kandydatów do komisji skrutacyjnej oraz poinformowała, że każdy kandydat 

musi wyrazid na to zgodę. 

 

Zaproponowano następujących radnych: 

1. Marcin Turek, 

2. Aleksandra Bukała 

3. Adam Bieniek 

Radni wyrazili zgodę. 

Inne kandydatury nie wpłynęły. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

W sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia wyborów ławnika do Sadu 

Rejonowego w Puławach na kadencje 2020-2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyoska, Bartłomiej Rukasz, Katarzyna Skoczek, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Paulina Marczak, Rafał Woś 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Wąwolnica powołała  Komisję skrutacyjną do 

przeprowadzenia wyboru ławnika do Sądu Rejonowego w Puławach  w składzie : 

1. Marcin Turek, 

2. Aleksandra Bukała 

3. Adam Bieniek 

 

O godz. 13.15 Przewodnicząca zarządziła 10 min. przerwę w celu ukonstytuowania  

się komisji. 

O godz. 13.25 Przewodnicząca wznowiła obrady po przerwie. Przewodnicząca sprawdziła 

kworum. Radni potwierdzili obecnośd. Obecnych 13 radnych. 

Przystąpiono do przeprowadzenia wyborów.  

Na sali zostało wyznaczone miejsce z parawanem i urna w celu przeprowadzenia tajnych 

wyborów. 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Aleksandra Bukała  wyczytywała kolejno z listy radnych, 

którzy pobierali od komisji karty do głosowania, które po wypełnieniu wrzucali do urny.  

Po zakooczeniu głosowania, o godz. 13.30 Przewodnicząca zarządziła 15 min. przerwę, w celu 

umożliwienia komisji prac związanych z policzeniem głosów ,  sporządzenia protokołu i 

przedstawienia wyników wyborów. 

O godz. 13. 45 Przewodnicząca wznowiła obrady po przerwie. Przewodnicząca poprosiła  

o potwierdzenie kworum. Na obrady nie powróciła Radna K. Skoczek. Obecnych 12 radnych.  

Kworum spełnione. 

Przewodnicząca oddała głos Przewodniczącej Komisji Skrutacyjnej Aleksandrze Bukała,  

która odczytała protokół z przeprowadzonego głosowania. 

Z protokołu wynikało, że kandydatka otrzymała 13 głosów „za” , 0 przeciw, 

0 wstrzymujących. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że  przeprowadzone głosowanie tajne w wyniku, 

którego nastąpił wybór   ławnika jest równoznaczne z podjęciem uchwały stwierdzającej 

wybór ławnika do Sądu Rejonowego w Puławach na kadencję 2020-2023.  
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Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XI/69/19 w sprawie wyboru ławnika do Sądu 

Rejonowego w Puławach na kadencję 2020 – 2023  została podjęta, następnie odczytała 

uchwałę. 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Wąwolnica. 

 

Projekt uchwały jest radnym znany. Był on również omawiany na wspólnym posiedzeniu 

komisji z udziałem  projektanta oraz pracownika d.s zagospodarowania przestrzennego, 

gdzie zostały omówione proponowane zmiany w planie zagospodarowania przestrzennego  

w miejscowości Rogalów. 

Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia komisji Dorota Kolibska na prośbę 

Przewodniczącej Rady Gminy poinformowała, że projekt został pozytywnie zaopiniowany 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję, następnie wobec braku chętnych do zabrania  głosu 

zamknęła dyskusję, odczytała treśd uchwały i przeprowadziła głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Wąwolnica.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyoska, 

Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka, 

Ewa Żybura 

PRZECIW (1) 

Maciej Grusiewicz 

NIEOBECNI (3) 

Paulina Marczak, Katarzyna Skoczek, Rafał Woś 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XI/70/19 w sprawie uchwalenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wąwolnica została podjęta. 

 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Wąwolnica 

 

Podobnie jak w poprzednim przypadku, projekt uchwały dotyczący zmian w planie 
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zagospodarowania przestrzennego miejscowości Rąblów został omówiony podczas 

wspólnego posiedzenia komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Wąwolnica.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyoska, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin 

Turek, Ewa Wierzbicka, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (3) 

Paulina Marczak, Katarzyna Skoczek, Rafał Woś 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XI/71/19 w sprawie uchwalenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wąwolnica została podjęta. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/140/09 Rady Gminy Wąwolnica z 

dnia 27 marca 2009 r. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

Ad. 15. Interpelacje i zapytania radnych składane na piśmie. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że do Rady Gminy nie wpłynęła żadna interpelacja ani 

zapytanie złożone na piśmie.  

 

Ad. 16. Wolne wnioski, pytania i informacje. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że wszystkie pisma, jakie zostały skierowane do Rady  

od ostatniej sesji zostały przedstawione Radnym podczas wspólnego posiedzenia komisji. 

 

W sprawach różnych poruszono następujące tematy: 

Radna A. Bukała – zgłosiła wnioski w sprawach: 

- właściwego ustawienia  poprzekręcanych luster na ul. Lubelskiej, obecne ustawienie 

uniemożliwia bezpieczny wyjazd kierowcom,  
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- zbiórki 1 % przez radne A. Bukałę i J. Kolodyoską, radna podziękowała wszystkim, którzy 

oddali 1 % na Wąwolnicę i na Hutę. Po wstępnych podliczeniach  łącznie udało si e zebrad ok. 

800 zł., w kolejnym roku podatkowym akcja będzie kontynuowana. 

Odnośnie luster Przewodnicząca Rady, na liczne wnioski mieszkaoców interweniowała w tej 

sprawie  u pracownika merytorycznego w Urzędzie Gminy Wąwolnica, sprawa jest 

monitorowana.  

Wójt odnośnie luster zadeklarował, że będzie o tym rozmawiał z Kierownikiem ZGK  

bez konieczności interwencji  w Zarządzie Dróg Wojewódzkich. W temacie 1% Wójt 

przeznaczył  procent na ten cel,  zachęca do wpłat, proponuje nadad większy rozgłos tej 

inicjatywie. 

Radny T. Szyszka poruszył temat przyjmowania przez Wójta mieszkaoców gminy  

w Wąwolnicy, wnioskował chociażby o 1 dzieo w miesiącu. Mieszkaocy wnioskowali o to na 

zebraniach wiejskich. 

Wójt odniósł się do tego tematu, miał takie plany jednakże z racji nawału obowiązków,  

ta deklaracja nie została zrealizowana, postara się wprowadzid  taki dzieo - środy. 

Radny B. Rukasz – wnioskował  o barierki w m. Kębło od skrzyżowania na cmentarz 

 do torów. Wójt zapoznał Radnego z treścią pisma z Zarządu Powiatu będącego zarządcą 

drogi, z której wynika, że  nie da się barierek zamontowad. Radny z uwagi na bezpieczeostwo 

mieszkaoców, zwłaszcza w okolicznościach zbliżającego się okresu zimowego, apelował  

o ponowienie prośby do powiatu. 

Radny  ponadto podziękował Wójtowi za wsparcie dzieciaków z Wąwolnicy, będą 

diagnozowane pod kątem wad postawy w Nałęczowie. Podziękował za możliwośd dojazdu 

i dopłaty za każde dziecko.  

Radny pytał też o możliwośd, żeby raz albo dwa razy w miesiącu Urząd był otwarty dłużej. 

Nie każdy może sobie pozwolid, żeby przyjśd do Urzędu w godzinach otwarcia. 

Wójt  odniósł się do wniosków, przypomniał, że było spotkanie w terenie z przedstawicielami 

zarządcy drogi – to powiat decyduje jakie działania podejmie.  Wójt zgłaszał zagrożenie, 

zadeklarował ponownie zwrócenie się do Zarządu o ponowne rozpatrzenie tego problemu  

z racji zwiększonego ruchu i wypadkowości. Wójt sugerował, żeby takie pismo również złożyd 

do Urzędu Gminy, z podpisami sołtysa, mieszkaoców, wówczas zostanie ono przekazane do 

Powiatu, byd może to pozwoli na większe zainteresowanie tą sprawą. W odniesieniu do 

badao, Wójt już wielokrotnie wspierał tego typu akcje, przypomniał realizowane zadania 

oraz zadeklarował wsparcie kolejnych. Podkreślił jak ważne są działania profilaktyczne.  
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Odnośnie przesunięcia godzin pracy Urzędu, Wójt musi przeanalizowad to z pracownikami. 

Każdy ma ustawione życie, czy to dzieci w szkole czy inne  zajęcia po pracy. Do Wójta nie 

dotarły takie sygnały, że jest taka potrzeba. Kiedyś był poruszony problem jednego dnia, żeby 

było później i dłużej, ale nie było takiego odzewu. Można to przeanalizowad pod kątem takiej 

potrzeby. 

Radna E. Wierzbicka odnośnie chodnika na Kębelskiej i ustawienia barierek, potwierdziła,  

że jest tam bardzo niebezpiecznie. W sytuacji,  gdy nie można zamontowad barierek 

proponowała rozważenie innego rozwiązania np. kratownicy poziomej, żeby zabezpieczyd 

ludzi przed poślizgnięciem i wpadnięciem do głębokiego rowu. 

W odniesieniu do godzin urzędowania był to wniosek sprzed wielu lat, w wielu Urzędach 

zostało to wprowadzone, u nas nie. Radna widzi potrzebę wprowadzenia takiego 

rozwiązania. 

Radny A. Bieniek w odniesieniu do otwarcia drogi Karmanowice – Kurów, pytał czy jest to 

jednoznaczne z otwarciem wiaduktu w Klementowicach, a jak nie, to czy Wójt ma wiedzę 

kiedy  nastąpi otwarcie tego tunelu. Pomimo, że prace są na ukooczeniu, nadal tunel jest 

zamknięty. Jego otwarcie znacznie by ułatwiło komunikację po nowej drodze. 

Wójt poinformował, że przebudowa drogi powiatowej na trasie Karmanowice – Kurów,  

i inwestycja kolejowa, to są dwa różne zadania. Od początku było wiadomo, że będzie tu 

kolizja. Wykonane zostanie zadanie związane z przebudową drogi, regulacja wjazdów, 

pobocza i częśd chodnikowa na tej, ok. 5 km odległości , natomiast zadanie drogowe pod 

samym wiaduktem należy do wykonawcy, który zajmuje się wykonaniem inwestycji 

kolejowej. Nie udało się tego zrobid w jednym czasie, natomiast w najbliższym czasie to 

otwarcie powinno nastąpid. Wiadukt jest wykonany. Prace kolejowe też, na jednym torze  

kompletne, na drugim nie do kooca. Wójt nie ma informacji o terminie otwarcia tego 

odcinka. 

Radna E. Tomaszewska zabrała głos odnośnie występu zorganizowanego  z okazji „lecia” 

Bystrzaków. Radna była pod ogromnym wrażeniem występu na sali widowiskowej, wyraziła 

uznanie dla pracy i klasy zespołu. Zdaniem Radnej jest to wielki skarb dla gminy, że posiada  

taki zespół. W całym powiecie nie ma takiego drugiego zespołu ludowego na takim poziomie.  

Radna uważa, że należy dbad o to dobro.   

W odniesieniu do remontu strażnicy w Wąwolnicy, radna poinformowała o  możliwości 

pozyskania środków w dziedzinie kultury. Nabór ogłoszony przez Ministerstwo Kultury 

i Dziedzictwa Narodowego. 

Radna E. Wierzbicka odniosła się do występu Bystrzaków, występ był w specjalnej sali 

widowiskowej, stąd inny odbiór występu. Takiego efektu nie osiągnie się w remizie.  
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Dyskusja odnośnie sali widowiskowej i możliwości jakie można uzyskad w sali remizie,  

w kontekście mi.in wykorzystania przez zespół. 

Radna E. Tomaszewska uważa, że tak można skonstruowad projekt, żeby pozyskad środki  

na wykooczenie remizy. Warto po te środki sięgnąd, bo inaczej będziemy musieli 

remontowad remizę ze środków własnych. 

Radna D. Kolibska odniosła się do wypowiedzi poprzedniczki, że scena w remizie mogłaby 

byd wykorzystana na potrzeby zespołu, należało by ją powiększyd, natomiast powiększenie 

sceny niesie za sobą konsekwencje zmniejszenia powierzchni widowni, co nie jest dobrym 

rozwiązaniem. 

Wójt uważa, że rozwiązaniem mogłaby byd scena mobilna.  

Radni dyskutowali o potencjale sali w remizie i  faktycznych możliwościach pozyskania  

środków. 

Wójt przypomniał o składanych wnioskach, głównie dotyczących projektów tzw. „twardych”. 

Z programu Ochrony Dziedzictwa Narodowego będzie składany wniosek na remont Starego 

Przedszkola. Obiekt ten otworzy nowe możliwości, nie będzie to duża sala, ale da pewne 

możliwości. 

Radna E. Tomaszewska zachęcała do pisania wniosków  w ramach małych grantów  

w dziedzinie sportu. 

 

Ad. 17. Zamknięcie sesji. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca o godz. 14.25 zamknęła obrady XI sesji 

Rady Gminy Wąwolnica. 

Na tym protokół zakooczono i podpisano. 

 

…………………………………………..     ………………………………………………. 

Protokolant             Przewodnicząca  

     Rady Gminy Wąwolnica 


